

### 2007 至 08 年度聯合書院畢業典禮 2007-08 United College Graduation Ceremony 4/12/2008



院長馮國培教授致歡迎辭。  
Welcoming Address by Prof Fung Kwok-pui, College Head.

主禮嘉賓香港特別行政區政府入境事務處處長白韞六先生致辭。  
Address by Mr Simon Y L Peh, I.D.S.M., Director of Immigration, The Government of the Hong Kong Special Administrative Region.



(左起)2005年級社社長羅永森同學、院長馮國培教授、校董會副主席暨基金會主席張煊昌博士、校董會主席岑才生先生、校友會會長殷巧兒女士、輔導長王香生教授及通識教育主任張雙慶教授主持植樹儀式。

(From left) Mr Law Wing Sum, Chairman of Class Society 2005, Prof Fung Kwok Pui, College Head, Dr Thomas H C Cheung, Vice-chairman of the College Board of Trustees and Chairman of the College Endowment Fund; Mr Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustees, Ms Lina H Y Yan, President of the College Alumni Association, Prof Stephen H S Wong, Dean of Students and Prof Chang Song-hing, Dean of General Education, conducting Alumni Tree Planting Ceremony.



書院校友會會長殷巧兒女士致辭並鼓勵畢業生加入校友會。  
Address by Ms Lina H Y Yan, President of the College Alumni Association, encouraged graduates to join the Alumni Association.



宗教研究課程陳栢生同學代表畢業生致謝辭。  
Mr Chan Pak-sang, Religious Studies Programme graduate, delivering a vote of thanks on behalf of the graduates.



2007至08年度畢業生大合照。  
The Class of 2007-08.

### 聖誕節講故事活動

Christmas Story Telling by UC Staff Association and SYAC  
14/12/2008



書院思源文娛中心會所管理委員會及書院教職員聯誼會於思源文娛中心合辦聖誕節講故事活動。  
The College Si Yuan Amenities Centre Management Committee and the College Staff

Association jointly organised a Christmas Story Telling at the College Si Yuan Amenities Centre.



透過唱歌及遊戲，Mrs Cattermole向參與活動的小朋友講解聖誕節的故事。  
Mrs Cattermole told the story of Christmas to the children through singing Christmas carol and playing games.